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Brestovica pri Komnu 55 
6223 Komen 
 
 
 
 

Zapisnik 14. seje odbora Vaške skupnosti Brestovica pri Komnu 
 
ki je bila  v četrtek 10.5.2018  ob 20,00 v prostorih vaške šole. 
 
Prisotni: Vido Antonič, Dušan Rebula, Slavko Krošelj, Marko Filipčič, Stane Švigelj,  
 
Predsednik Vido Antonič je pozdravil vse navzoče in predlagal naslednji 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Povzetek in poročilo zaključka projekta ureditve vaškega jedra 
3. Seznanitev s pismom Alison Spačal 
4. Seznanitev s pismom občine Komen glede društva NOE 
5. Razno 

 
Ad 1. 
Ugotovljena je bila sklepčnost, predlagani dnevni red so člani odbora soglasno sprejeli. 
 
Ad 2 
Vido  Antonič se je najprej zahvalil vsem, ki so kakorkoli sodelovali pri ureditvi vaškega jedra. Še 
posebej se je zahvalil vodji projekta Dušanu Rebuli, ki je vložil veliko svojega časa v izvedbo 
projekta. Ravno tako smo se tudi vsi ostali člani vaškega odbora strinjali s povedanim iz strani 
Vidota, saj smo soglasni, da si Dušan zasluži vse pohvale. 
Vsi člani smo se strinjali, da je bila prireditev ob zaključki na visoka ravni, tako iz strani obiska 
vaščanov Brestovice, prisotnosti g. župana Marka Bandelija in ostalih članov občine Komen, kot 
tudi vseh nastopajočih. Posebna zahvala gre tudi vsem B'rstovkam, ki so pripravila pogostitev. 
Vido je predal besedo Dušanu, ki je predstavil končno poročilo. Dušan je povedal, da so dela, ob 
rahlih zapletih, potekala skladno z dogovorom. O poteku del je sprotno obveščal vaški odbor in 
predstavnike na občini Komen. Vsi računi izvedbe del so poravnani. Tako, da je projekt tako fizično 
kot tudi finančno zaključen. 
 
Ad 3. 
Vido je vse prisotne seznanil s pismom Alison Spačal, v katerem navaja določene pomisleke glede 
dela g župana, občine Komen in vaškega odbora. 
Z navadbami v pismu se vaški odbor ne strinja, 
 
Sklep ad 1.:  
Sklenili smo, da bomo na g župana Marka Bandelija naslovili pismo s prošnjo, da skliče sestanek na 
kare povabi prebivalce Majerjev, člane vaškega odbora Brestovice in predstavnike občine Komen, 
ki so omenjeni v pismu. 
 
 



 
 
Ad 4. 
Vido je predstavil pismo občine Komen, v katerem nas sprašujejo, če smo pripravljeni odstopiti del 
prostorov v vaški šoli za potrebe društva NOE, ki deluje v občini Devin Nabrežina. 
 
Sklep ad 1.:  
Sklenili smo, da prostorov v vaški šoli ne moremo oddati v najem. Glavni razlog je v neustreznosti 
prostorov za razne dejavnosti. Uporabni prostori so edino spodnja dva razreda in pisarna v 
nadstropju. Spodnja dva razreda se uporablja za razne dejavnosti vaščanov Brestovice, pisarna v 
nadstropju pa se uporablja za potrebe vaškega odbora. 
Pred oddajo ostalih prostorov v uporabo, jih je potrebno temeljito prenoviti, saj niso na nivoju, da bi 
zadovoljevali zahteve iz strani varnosti in uporabnosti. 
 
Ad 4. 
Razno: 

1. EKO otok: 
a. Ekološki otok je premajhen 
b. Velik delež smeti odvržejo državljani Italije 
c. Neustrezno odlaganje odpadkov 

 
 
 
 
Seja se je končala ob 21,30 uri. 
 
 

 
 


